
                                                      UTSKRIFT FRA MØTEBOK: 

Sak 10/23. Godkjenning av møtereferat fra forrige møte, 22/3-23 

 Referatet enstemmig godkjent. 

  

Sak 11/23. Orienteringer. 
 

Saksfremlegg: -  Elgjakt 2023. 
 - Valtjernhytta. 

  - Hytteutleie. 

- Sørenvassdammen. 

-Påhengsmotor-båter. 

   
Vedtak: Orienteringen tas som en orientering. 

  

Sak 12/23. Småviltjakt 2023. 
 

Saksfremlegg: Årets taksering har foregått som tidligere år, og er sånn midt på treet. I 2022 
hadde vi 53 kull med 267 kyllinger, en produksjon på 5,03 pr høne. I år har vi 
funnet 33 kull med 247 kyllinger, en produksjon på 7,48 pr høne. Dette er en av de 
høyeste produksjonene vi har hatt på mange år. Det må nevnes at de første 
dagene i august, da takseringen startet, var meget varm, og med dårlig vitring av 
fuglene. Dette er derfor absolutte minimumstall, da helt sikkert ikke alt ble 
funnet. Det er derfor i år lengre mellom kullene, men større produksjon pr høne. 
Våre linjer utgjør ca 10% av totalarealet, gjør vi som tidligere og ganger dette opp 
med 8, (for å være litt restriktive) har vi 264 kull og 1976 kyllinger i vårt område. 
Ekspertisen sier at et uttak på 30% tåles, og da vil et uttak på ca 650-690 ryper 
være helt innafor. I 2022 det det felt rundt 150-160 ryper. Kanskje er et uttak på 
30% for høyt, så jeg foreslår et uttak på 15%. Det vil si rundt 300-350 ryper. De 
fleste jegerne feller kun 1-2 ryper viser rapporteringen. 
I mange år nå, så har Sandseter Statsallmenning startet jakta den 15/9, viltloven 
åpner for jaktstart fra den 10/9. Åfjord Statsallmenning, som er vårt nærmeste 
tilliggende område, starter 10/9. Jeg foreslår at vi fremdeles starter 15/9, slik at vi 
begrenser litt i den enden. Fredning av jakt med hund vest for Ormsetvatnet fra 
15/9 til 2/10 foreslås opprettholdt. Foreslår videre at jakta stopper 1/12 slik som i 
2022. 

 
 

  

Forslag til 
Vedtak. 

1. Jaktstart blir 15/9 og avsluttes 1/12. Hare jaktes frem til og med 29/2-
24. 

2. Alle 28 innenbygdsboende tildeles sesongkort. 
3. 40 stk av de utenbygdsboende tildeles sesongkort. 
4. Hyttene Ormsethytta, Mefjellshytta, Simadalshytta, Valtjernhytta og 

Ormsetstua tildeles 13 ukeskort, sammen med leie av hytta. 
5. Det legges ut 30 dagskort for jakt etter 2/10, 15 av disse til ungdom 

under 25 år. 
6. Bag limit settes til 2 ryper pr dag pr jeger, og en sesongkvote på 6 

ryper/fugler. Skogsfugl, (tiur,røy,orrfugl) regnes med i denne kvoten. 



7. Det oppfordres til å spare brunfugl i siste kategori. 

  
 

Vedtak: 
 

Forslagets pkt 1-2-3-4-6-7 vedtas enstemmig. Pkt 5 tas ut foreløpig. Vi får en 
evaluering 1/10 med tilbakemelding fra jegerne og oppsynet. Daglig leder 
rapporterer til styret, og kommer med forslag til eventuelt dagskortsalg og antall 
kort. 
 

  
Sak 15/22. Jaktstart småvilt 2022, antall kort, bag limit, kortsalg etter 2/10. 

 

  
Saksfremlegg:      Det er som tidligere annonsert, blitt startet småviltjakt på Sandseter 

Statsallmenning den 15/9, viltloven åpner for start 10/9. Åfjord 
Statsallmenning starter 10/9. Jeg vil foreslå at vi holder oss til jaktstart fra 
den 15/9. Vi begrenser derfor jakta noen dager, og de siste kyllingene blir 
noen dager eldre. Vi har tidligere hatt fredning for jakt med hund, vest for 
Ormsetvatnet fra 15/9 og til 2/10. Ved å frede dette området får vi et mye 
større trykk på områdene øst for dette. Saksbehandler ber styret nok en 
gang ta stilling til dette. I 2021 var det reine «tog» med jegere som gikk ut 
fra Ormsetvatnet og østover, de første dagene. Foreslår videre at vi holder 
jakta åpen til 23/12, de aller aller fleste fjellstyrer, jakter til ut februar. 
Innfører vi en sesongkvote på antall fugler, er det ingen fare for at 
bestanden blir over-beskutt. Ved dagskort salg etter 2/10, fanger vi også 
opp den yngre garde, og sikrer derfor rekruteringen. 
Foreslår videre at alle innenbygdsboende som har søkt på kort i år får kort, 
dette er 17 stk.  
Foreslår videre at 40 stk av de utenbygdsboende får tildelt kort. 
Dette vil gi en inntekt på 98540,-+ ca 12000,- for kort solgt med hytte, til 
sammen ca 110.000,- Vi har budsjettert med 120.000,- 
Snittpris på dagskort, (hvis vi legger sammen pris på utenbygds og 
innenbygds og deler på 2) blir 185,- For å få inn de siste kr vi har budsjettert 
med, foreslår jeg at vi legger ut 45 dagskort med jakt fra 2/10. 
De aller fleste av våre jegere feller kun 1-2 ryper pr år, noen ingen ryper.  I 
2021 ble det felt ca 170-180 ryper (fugler) ut i fra tilbakemeldingene. Ved 
utdeling av 57 stk kort, 2 i bag limit og en sesongkvote på 8 stk, vil det bli 
felt maks 456 stk. Ved en halvering av dette, som nok er et mere rett tall, 
vil det bli felt 228 stk, + maks 90 stk på dagskortene = 318 stk. De fleste 
utenbygdsboende jegerne, jakter kun den 1. uka. 
Bag limit foreslås 2 ryper (fugler) pr dag pr jeger, og en sesongkvote på 8 
stk ryper. (fugler) 
         
 

Forslag til 
vedtak: 

1. Jaktstart blir 15/9 og avsluttes 23/12 for rype og skogsfugl. Hare 
jaktes til 28/2-23. 

2. Alle 17 stk innenbygdsboende tildeles sesongkort. 
3. 40 stk av utenbygdsboende tildeles sesongkort. 
4. Det legges ut 45 dagskort med jakt fra 2/10 for salg. 



5. Bag limit settes til 2 ryper pr dag pr jeger, og en sesongkvote på 8 
stk. Skogsfugl (tiur/røy, orrfugl) regnes med i denne kvoten 

6. Det oppfordres til å spare brunfugl i siste kategori. 
 
 

Diskusjon: Det ble diskutert både jakttid og antall kort, både sesongkort og dagskort. 
Styret mente at vi må korte ned på jakttiden for å spare fugl. De mente og at vi 
måtte redusere antall dagskort. Diskusjon om bag limit og sesongkvote. 

Vedtak: 1. Jaktstart blir 15/9 og avsluttes 1/12 for rype og skogsfugel. Hare jaktes 
til 28/2-23. 

2. Alle 17 stk innenbygdsboende tildeles sesongkort. 
3. 40 stk av utenbygdsboende tildeles sesongkort. 
4. Det legges ut 35 dagskort, 15 av disse til ungdom under 25 år. 
5. Bag limit settes til 2 ryper pr dag pr jeger, og en sesongkvote på 8 stk. 

Skogsfugl (tiur,røy,orrfugl) regnes med i denne kvoten. 
6. Det oppfordres til å spare brunfugl i siste kategori. 

 

Sak 16/22. Hjortekvote, utlegges i pott? Eventuell pris for dette. 
 

Saksfremlegg: Etter påtrykk fra Ytre Verran Storvald ble det søkt Steinkjer kommune 
om å bruke den såkalte 50% regelen, for å få tildelt flere hjorter. Det 
ble som kjent felt 35 av 35 tildelte dyr i 2021. Kommunen kom oss litt i 
møtet og tildelte ca 30% flere enn tidligere, det ble tildelt 46 for 2022 
og 47 for 2023. Etter en tildeling i YVS, fikk da fjellstyret tildelt 20 stk 
hjort, som er ca etter areal. Det er forslag fra arbeidsutvalget i YVS, om 
at 10 stk av disse legges ut i en pott, slik at jaktfelt som fyller sin kvote 
tidlig, kan få av denne. Fjellstyrets jaktfelt har ikke like stor bestand av 
hjort på sine felt, som de jaktfelt som ligger nede i bygda. Det er hjort i 
Grønlia, Sørenvassmarka, Malbua og Simadalen, men mindre enn i 
øvrige jaktfelt. Vi har solgt hjort til Grønlia, Sørenvassmarka og Malbua. 
Jaktfeltene i Simadalen har anledning til å felle hvis de får sjangsen. Det 
er nok fornuftig å legge ut 10 stk i en pott, ved behov kan også våre 
jaktfelt bruke av denne. Det kan å bli aktuelt og legge flere av våre 
hjorter i pott hvis det ikke felles dyr innen at jakta nærmer seg slutt. De 
jaktfelt som har kjøpt hjort betaler 500,- i grunnpris pr dyr, og skal 
betale kg pris etter samme tabell som for elgjakta.  
Steinkjer Fjellstyre har sagt at de jaktfelt som feller hjort, skal betale 
50% av kg prisen som er satt opp i tabell for elgjakta. Dette for å få flere 
til å jakte hjort. Da hjortestammen ser ut til å økt mye de siste 2 årene i 
YVS, vil det være helt nødvendig å begrense stammen. Det går hardt 
utover både innmark og utmark, noe vi i Verrabotn har slitt med i 
mange år. I Verrabotn har vi i tillegg hatt store skader på rundball, og 
har sett oss nødt til å gjerde inn disse. 
 Hjorten er en stor ressurs som vi må forvalte. Det er grunneiere rundt i 
Norge og Trøndelag som tjener godt på hjortejakt. Hjorteslakt betales 
med 60,-til 80,- pr kg hos slaktemottak. Fjellstyret har her en mulighet 
for å tjene gode penger på dette. Det ble i2021 lagt ut hjort fra vår 
kvote for salg for kr 1000,- pr dyr, disse ble i ettertid gitt bort gratis, da 



salget gikk dårlig. Etter daglig leder meining var dette tilbudet billig, og 
vi skulle ha fortsatt med det for å tjene penger på en tildelt ressurs. Vi 
kan moderere prisen noe, men jeg meiner fremdeles vi må tjene noe 
penger på dette. 
 

 
 
 

Forslag til 
Vedtak: 

1. 10 av fjellstyrets hjorter legges ut i en pott for bruk i Ytre Verran 
Storvald. 

2. Det betales kr 750,-pr hjort til fjellstyret fra det jaktlag som 
benytter seg av disse. 

3. Det betales ingen kg pris i tillegg for disse hjort som blir felt på 
andre jaktfelt utenom statsallmenningen. 

  
 

Diskusjon: Det ble en del diskusjon om dette. Det er stor forståelse for at vi må få tatt ut alle 
tildelte hjorter i YVS, da den gjør stor skade. Elgen fortrenges kanskje på grunn av 
stor hjortestamme. Det er allikevel en verdi som fjellstyret må tjene noe penger 
på. Vi prøver det nå slik utover høsten og ser hvor mye som blir felt. Kanskje 
nødvendig med nytt møte når det nærmer seg jul. Styret samlet seg om det 
foreslåtte vedtak. 

Vedtak: 1. 10 av fjellstyrets hjorter legges ut i en pott for bruk i Ytre Verran 
Storvald. 

2. Det betales kr 750,-pr hjort til fjellstyret fra det jaktlag som benytter seg 
av disse. 

3. Det betales ingen kg pris i tillegg for disse hjorter som blir felt på andre 
jaktfelt utenom statsallmenningen. 
 

Sak 17/22 Søknad fra Bolmset veilag om støtte til vedlikehold 
 

Saksfremlegg:    Som tidligere år søker Bolmset veilag om støtte til vedlikehold. Mange 
av våre brukere av fjellet bruker denne veien. Det er tidligere bestemt i 
fjellstyret at det skal kunne gis et tilskudd på 1000,- pr km vei.  

 
 

Forslag til 
vedtak: 

Det gis et tilskudd på 3500,- til vedlikehold av Bolmset veien. 
 
 

Vedtak: Det foreslåtte vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 

Sak 18/22. Spleiselag med Statskog SF for opprustning av Strømseterveien. 
 

Saksfremlegg: Dette har vært en sak som har gått i flere år. En del hytteeiere har 
klaget på veien, og henvendt seg til fjellstyret om å gjøre noe med 
veien. Fjellstyret har vært lunken til dette da det er Statskog som er vei-
eier. Fjellstyret har tidligere sagt at vi kan være med på en spleis på 
denne veien. Statskog SF har nå tatt tak i dette, og har nå fått ryddet 
vekk trær og buskas som har vokst godt inn i veikanten. Videre skal nå 



en grøft-rensk og oppussing rundt stikkrenner skje i høst, en grusing av 
veien vil først skje neste år. 
Dette er en vei som brukes mye av våre jegere og andre brukere av 
statsallmenningen. Det er kanskje greit at vi bruker noen kr på dette. 
Har ikke fått oversikt fra Statskog pr i dag, over kostnad, men rydding 
og grøft pussing kommer nok på en 100.000,-150.000,- Fjellstyret har 
tidligere sagt at vi kan være med på en 25-30.000,- i dette prosjektet. 
Statskog var og inne på at det kunne ha vært satt opp en bomavgifts-
kasse på veien, slik at brukere hadde bidratt for en bedre vei. 

 

Forslag til 
vedtak: 

1. Verran og Inderøy fjellstyre gir et bidrag på 30.000,- til prosjektet 
med rydding og grøfte-rensk langs Strømseterveien. 

2. Fjellstyret støtter et forslag fra Statskog SF om en bom avgift på 
Strømseterveien.   

 

 
Diskusjon: 

 
Lillian Bergli orienterte litt om hva som var blitt gjort, og at Statskog var villig til å 
ta tak i denne veien å få den utbedret. Statskog var og inne på en tanke om å sette 
opp en bom (vipps) for brukerne av veien. Styret var enig om at fjellstyre skal 
bidra med penger til dette prosjektet. Leif Jåma foreslo at det måtte stå….rydding, 
grusing og grøfte-rensk langs Strømseterveien i pkt 1. 
 

 
Vedtak: 

1. Verran og Inderøy fjellstyre gir et bidrag på 30.000,- til prosjektet med 
rydding, grusing og grøfte-rensk langs Strømseterveien. 

2. Fjellstyret støtter forslaget fra Statskog SF om en bom avgift på 
Strømseterveien. 

3.  

Sak 19/22. 
 

Skal fjellstyret ta på seg jobben som kassere i Ytre Verran Storvald. 

Saksfremlegg: På årsmøte i YVS ble det kastet frem en tanke om at fjellstyret kunne ta 
på seg en kasserer funksjon for storvaldet. Ingen stor jobb, men 
fellingsavgifter og div må sendes ut til de forskjellige jaktfeltene, og et 
regnskap må settes opp til årsmøtene. Jeg har snakket med vårt 
regnskapskontor, og dette var ikke noe problem. En egen konto må 
aktiveres, og selvfølgelig må dette igjennom den revisjon som vi har. 
Noe arbeid blir det nok, å vi kan ikke gjøre dette gratis. Det tildeles nå 
ca 75 dyr av hjort og elg til storvaldet, ved å legge en sum på kr 75,- pr 
dyr til dette, ville det gi en inntekt på 5625,- for jobben. 

 
 

Forslag til 
vedtak: 

1. Fjellstyret tar på seg jobben som kassere for YVS. 
2. Fjellstyret gir YVS et tilbud på å gjøre dette for 5625,- 
3. Det ordnes en egen konto for bruk til dette. 

 
Diskusjon:  Styret mente at dette ikke måtte gå utover det arbeidet som skal gjøres i selve 

fjellstyret. Forslag om et nytt pkt 4, evaluering etter 1 år, når regnskap foreligger. 
 

Vedtak: 
 

1. Fjellstyret tar på seg jobben som kasserer for YVS. 
2. Fjellstyret gir YVS et tilbud på å gjøre dette for 5625,- 



3. Det ordnes en egen konto for bruk til dette. 
4. Saken evalueres etter 1 år når regnskap foreligger. 

 
Sak 20/22.       Eventuelt.                              

 - Orientering fra Lillian Bergli om Selja Kraftverk a/s. 

 - Referat fra møte 7/12 må inn på hjemmesida. 
 - Spørsmål om vipps er oppe og går? Det er den. 

 


